
Dzień dobry. Nie wiem czy dotrze do Państwa moja wiadomość. Zwracam się z ogromną prośbą, aby 

podczas obrad senatu, wprowadzono zmianę do ustawy wiatrakowej, aby pozostało 500 m w 

ustawie. Niestety obecną propozycja uniemożliwia mi uzyskanie pozwolenia na budowę domu, a na 

domiar złego brakuje mi może ok 50-60 m, aby przekroczyć 700 m. Chciałabym wraz z mężem 

pobudować się, w miejscu, w którym wychowywałam się od 27 lat. Jest to moim marzeniem. Kiedy 

usłyszałam o tym, aby było 500 m bardzo się ucieszyłam, a moje marzenia stały się rzeczywistością. 

Nie stawiajcie Państwo wiatraków ponad swoich obywateli. Bardzo Proszę o wniesienie poprawki, 

aby odległość od zabudowań wynosiła 500 m , wtedy będę mogła zbudować swój wymarzony dom. 

Ktoś pobiera pieniądze za dzierżawę ziemi kosztem moich marzeń jak i marzeń wielu młodych ludzi i 

małżeństw. Pozdrawiam 


